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Abstract (en)
[origin: CA1218241A] A concrete structure comprises a rigid threedimensional lattice of concrete bars which are interconnected at nodes. The lattice
is constituted by an assembly of prefabricated cast blocks, in which each block comprises a node and arms radiating from the node. Each arm has
at least one longitudinal socket with an opening in a free end of the arm, and the arms of two blocks are assembled in aligned end-to-end pairs to
constitute the bars of the lattice. The sockets of assembled arms are in alignment and contain a common metal reinforcing member, and the junction
zone of the arms is surrounded by a clamping sleeve, with the sockets being filled with hardened mortar. The lattice is prestressed by prestress
cables passing outside the bars of the lattice and fixed to some nodes of the lattice.

Abstract (fr)
Ce treillis est constitué d'un assemblage de blocs préfabriqués par moulage, chaque bloc comportant un noyau et une pluralité de bras qui
rayonnent à partir du noyau, chaque bras présentant au moins un logement longitudinal débouchant à l'extrémité libre du bras, les bras étant
assemblés deux à deux en alignement pour constituer les barres du treillis, les logements des bras assemblés étant alignés et contenant une
armature métallique commune, la zone de jonction des bras assemblés étant entourée par un manchon d'étanchéité lesdits logements étant remplis
de mortier durci, et ledit treillis étant serré par des câbles de précontrainte qui passent à l'extérieur des barres du treillis et qui sont fixés à des
noeuds du treillis. L'invention s'applique à la construction de structures en béton.
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